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Møde:   Skolebestyrelsesmøde    

   

 
Tid:   Tirsdag den 20. februar 2024 17.00-18.30  

       

Sted:   Mødelokalet 
   

 
   
Deltagere: Maria, Søren, Sam, Winnie, Frank, Tine,   

  Sanne, Katrine, Kirsten, Christina, Sten, Oscar   
Fraværende: Sanne, Sam og Søren 

 
Referent:  Frank   
 

Nr. 
Ansvarlig 

Tid 
(I,D,B) 

 
 

 
Emne – med kort beskrivelse (referat skrives ind i kursiv)                             

1. 
 

 

 
Godkendelse af referat fra sidste møde 
Godkendt 
 

2. 
 

 

 
Orientering 

1. Formanden 
Der er FRO-møde umiddelbart efter skolebestyrelsesmødet.  
Dagsordenen blev gennemgået. Bl.a. talte vi om det forestående 

fælleskommunale arrangement for 9. klasserne på sidste 
skoledag. Alle var positive. 

Fremtidens skole er også på dagsordenen. 
2. Ledelsen 

Vi har besluttet, at den mellemform, som vi har ønsket at 
etablere, bliver udskudt. 
Vi har inviteret lærerne til at indgå i et udvalg, der skal ændre 

frikvarterstilsynet til en mere aktiv indsats med at sætte 
aktiviteter i gang. Bl.a. i forlængelse af vores seneste 

ekstraordinære møde i skolebestyrelsen. 
3. Medarbejderne 

Vi er ved at være klar til det forestående LEAPS-forløb, som 

starter i uge 10. Den autentiske samarbejdspartner skal denne 
gang ikke nødvendigvis være en privat virksomhed. 

4. Elevrådet 
Oscar gennemgik elevrådets forslag til demokratimillionen. 12. 
marts skal der forhandles i byrådssalen. 

5. Andre 
 

 

3. Økonomi 
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Regnskab 2023 

Frank gennemgik kort regnskabet. Vi kommer ud med et overskud på ca. 

480.000 kr. Vi startede året med et overskud på ca. 1 mio.  

4. Valg til skolebestyrelsen 2024 

Kirsten, Sanne og Maria er på valg. Kirsten og Maria fortsætter. Vi 

spørger Sanne. Der er plads til yderligere to, da vi ikke har suppleanter 

på nuværende tidspunkt. 

Tidsplanen blev gennemgået.  

5. Evaluering af skolefesten 

Positive tilbagemeldinger. Pølsesalget fungerede, det samme med de 

halvliters sodavand med skruelåg. De to teaterstykker var velbesøgte 

også uden billetsalg.  

6. Opfølgning på det ekstraordinære bestyrelsesmøde den 6. februar 2024 

Vi overvejer at nedsætte en arbejdsgruppe, der skal forberede 

udarbejdelsen af en ny antimobbestrategi. Hvem vil være med? 

7. 
 

Evt. 

 

 


